
בארגון המחשב  תלמידותפרויקטים של 

 ושפת סף

 יריב דגן



 ...אני רוצה לשנות פרדיגמה

https://youtu.be/cqhMse--cLw


 .הן לא הבעיה... כ בטיפול בבנות"לא צריך להתמקד כאולי " 

 

  ...הסביבה משדרת להןמה  -הבעיה היא בחברה ולא בבנות , לפי דעתי

 .(ד.י –ההדגשה במקור )... מה נחשב גברי ומה לא... ולמה לאמסוגלות למה הן 

 

 ?למה זה נחשב כתכונה גברית -תחרות אוהבת ? למה זה נחשב במסלול גברי -לומדת סייבר 

 

 ?את הדור הצעיר הגברי" לחנך"אולי אנחנו דווקא צריכים להשקיע מאמצים ב

 ?להסתדר בלי הבנותיוכלו אולי כדאי לארגן פעילויות משותפות שהם לא 

שלאט לאט זה יחלחל בתודעה שלהם לגבי ... אולי דווקא אותם כדאי להוציא למפגשים עם מהנדסות

 .מקום ושילוב הבנות בחברה באופן טבעי

 .אני מאמינה שהבנים הצעירים הם המפתח להעצים את הבנות בכיתה ובחברה

 

רק מחזקות את הנבדלות וחוסר האמונה בבנות   -יש לי תחושה שהפעילויות הנפרדות , מהצדכמתבוננת 

 ".משהו אחר"ולכן צריכות ... שהן יכולות בדיוק כמו הבנים

 

 .הבנים נפגשים אחר הצהריים עם הבנות בתנועת הנוער

 ?רק לבנות יש סיורים בגוגללמה ? רק לבנות יש מחנה קיץלמה  -מקשיבים ושואלים , הם יושבים מהצד

 ?למה רק לבנות יש סיורים בחברות הייטק

 

 ...הם רואים את ההבדל בין בנים לבנות

 ...הם רואים את ההשקעה הלא מאוזנת

 ...כי סייבר זה מקצוע לבנות... רק שבסוף לא יצביעו ברגליים ויעזבו

 " :( למחשבה נקודה                                                                                                       



 כיוון שכל המביא                       בשם אומרו

 ...הדבריםעל ....                     ל תודה 

 מביא                        לעולם 



 ...אז למה לדבר על זה

 ...(יש שפות עיליות)? כי למה בעצם ללמד שפת סף•

תכנות בסביבת אינטרנט  )?  למה לעשות בזה פרויקט•

 ...(הרבה יותר קל ושימושי

 ?מה ההבדל בין בנות לבנים•

 ....  בואו נראה שתי דוגמאות•





 ראבפלג 

עצם הכנת התוכנה  

שהיא  , אסמבליבשפת 

מהווה  , שפה בסיסית

סיפוק עצום משום שרק 

מי שמכיר את השפה  

יודע שזה בעצם להכין  

 . תוכנה ממצב אפס

הקטע שהכי נהניתי  

ממנו הוא ההתרגשות  

והסיפוק הנובעים  

מביצוע משימות  

 .  בהצלחה

הצלחתי לשנות צבע "

או  !" הצורה זזה", !"כתב

הצלחתי  , תראו"

 .  !"להשמיע צליל



Magic Stick 

 שפיתחתי שמחה גם אני
  לכיוונים הפרויקט את

 ובכך מהאפליקציה שונים
 הדעה את גם ביטאתי

 ".שלי

  מאוד נהניתי הכול בסך
  ,הפרויקט על מהעבודה

  שהשגתי מרגישה ואני
 להתגאות שאוכל משהו

 .בעתיד בו

 יוסף-עמית בן



 ...אז מה היה לנו כאן

 ...דמיון, תנועה, צבע –יצירתיות •

 התרגשות•

 חווית הצלחה•

 עזרה הדדית•

 חשיבה אחרת•

 ?כבר אמרנו –שינוי פרדיגמות , סטראוטיפים, בנות•






